

belled
 that they
 and a qu
 were hat
 down to
 be adjust
 will be u
 of the ki
 New
 has polit
 officers c
 since at
 comman
 "A
 of the K
 gust, 18
 A. B. Bu
 Hammon
 "W
 and wa
 joining
 and ask
 the price
 answered,
 my part
 field: a
 minute.
 quart
 where,
 by a nu
 to, and
 And fur
 ly won't
 whether
 gently
 having
 to oth
 what
 Sign
 HALL
 nounce
 which
 M. am
 Newfor
 lectured
 had eff
 Newfor
 shipped
 and
 sea, K
 having
 no avai
 leaving
 discover
 distance
 ing put
 boy ab
 the civi
 parts w
 Wednesday
 On R
 by J
 the last
 Court
 prisoners
 were u
 and his
 address
 of the
 quitted
 Capt
 stated
 J. J.
 distract
 rival o
 Yeste
 gence;
 tended
 able o
 It ap
 that h
 the re
 plics h
 that h
 claims
 they v
 Majest
 and the
 Mont
 debt,
 very h
 Perc
 on bot
 farai
 Stairs
 Man
 nor K
 murder
 range
 he wo
 An
 39 de
 Mr.
 rel, a
 mate
 H
 Thre
 a par
 and
 Attor
 comm
 N
 called
 over
 of the
 Petty
 whon
 No
 this
 unim
 vagh
 ed t
 sum
 app
 Jord
 OFF
 N
 Crow
 case
 payn
 the
 grow
 cons
 notli
 three
 be su
 to H
 defa
 stus
 L
 Plea
 by the
 con
 and
 in a
 they

QUEBEC:
THURSDAY, JANUARY 18, 1810.

The American papers received yesterday, contain nothing of importance.

There are accounts from Lisbon on the 23d November. The armies remained inactive. The Marquis of Wellesley had embarked for England. It appears that he was accompanied to Cadiz by his brother the Commander in Chief of the English army.

The Supreme Junta of Spain had, at last, officially announced the meeting of the Cortes, for the 1st January, 1810. We fear that it is not a Cortes composed as this is likely to be, that will now save Spain.

The House of Representatives of the United States, previous to the latest dates, was engaged in grand debate on the question whether Mr. Jackson had or had not insulted the Government. This ridiculous question will probably afford matter of debate for a week; speeches of two or three hours long, will appear for a month in the thousand newspapers of that country, and thus complete the stupefaction of the whole community. The degeneracy of the American Government is not one of the least remarkable things of the present remarkable times.

Several vessels which have lately arrived in the United States from Europe, have been boarded by French Privateers and suffered to depart out of compliance to the passengers. It appears that the orders of these privateers are to burn every American vessel which they may fall in with, trading with the enemies of France.

An unpleasant report has been received at New York relative to disturbances in India. We fear from the nature of a General Order issued at Madras by the Governor and Council, dated the 1st May last, and which has been published in the London papers, that there is but too much foundation for that report.

Statement of Imports and Exports at the Port of St. John's, for the quarter ending 5th January, 1810.

IMPORTS.	Value.	Exports.	Value.
1,506 barrels Pot Ash,	48,494 feet Pine Boards,	1,506 barrels Pot Ash,	48,494 feet Pine Boards,
481 — Beef,	2,500 — Cherry do.	481 — Beef,	2,500 — Cherry do.
766 — Pork,	8 Saddles	766 — Pork,	8 Saddles
100 — Rosin,	673 gallons Oil,	100 — Rosin,	673 gallons Oil,
77 — Tar,	241 — Lime Juice,	77 — Tar,	241 — Lime Juice,
18 — Cider,	922 Oxen,	18 — Cider,	922 Oxen,
60 — Spts. Turpentine,	7 Horses,	60 — Spts. Turpentine,	7 Horses,
21 — Pearl Ash,	45 live Pigs,	21 — Pearl Ash,	45 live Pigs,
\$0,170 pounds Butter,	300 empty Barrels,	\$0,170 pounds Butter,	300 empty Barrels,
5,730 — Lard,	Dutiable Articles.	5,730 — Lard,	Dutiable Articles.
700 — Honey,	3,949 lbs. Hyson Tea,	700 — Honey,	3,949 lbs. Hyson Tea,
52,790 — sole Leather,	7,017 — Hyson skin do.	52,790 — sole Leather,	7,017 — Hyson skin do.
16,400 — Hops,	223 — Soucheong do.	16,400 — Hops,	223 — Soucheong do.
25,890 — Cheese,	720 — Bohoa do.	25,890 — Cheese,	720 — Bohoa do.
2,600 — Iron,	68 — Snuff,	2,600 — Iron,	68 — Snuff,
282 — Cotton Wool,	13,175 — Manuf. Tobacco.	282 — Cotton Wool,	13,175 — Manuf. Tobacco.
8,050 — Tallow,	106,167 — Leaf do.	8,050 — Tallow,	106,167 — Leaf do.
600 — Chocolate,	3,181 — Leaf Sugar,	600 — Chocolate,	3,181 — Leaf Sugar,
13,100 — fresh cod fish,	832 gallons Gin,	13,100 — fresh cod fish,	832 gallons Gin,
9,710 — Fresh Pork,	720 — Spanish Wine,	9,710 — Fresh Pork,	720 — Spanish Wine,
10,278 pairs Shoes,	5,750 — Brandy,	10,278 pairs Shoes,	5,750 — Brandy,
470 — Boots,	300 lbs. Muscovado Sugar,	470 — Boots,	300 lbs. Muscovado Sugar,
EXPORTS.—2377 — Merchandise valued.	300 lbs. White Paint.	EXPORTS.—2377 — Merchandise valued.	300 lbs. White Paint.
3 Barrels Fish,		3 Barrels Fish,	
453 Bushels Salt,		453 Bushels Salt,	
120 Gallons Rum,		120 Gallons Rum,	

THEATRE.
ON MONDAY Evening, January 22d, 1810, will be presented, a celebrated Comedienne, called
A CURE FOR THE HEART-ACHE.

To which will be added, the Farce of
THE DEUCE IS IN HIM.

Places to be taken and Tickets to be had (as usual) at Mr. Armstrong's Theatre Tavern, and at Mr. Neilson's Bookstore, Lower Town.

Boxes and P. 5s. Upper Box 3s. Gallery 1s. 6d. Doors open at 6, Curtain rise at 7 o'clock precisely.
VIVANT REX ET REGINA.

SALES BY AUCTION.

WILL BE SOLD Without Reserve, on SATURDAY the 20th inst. at the Stores of Mr. JOHN POINGDESTRE, No 20, Rue sous le Fort.

SEVERAL Packages of Linen, Woollen and Cotton Goods imported last Fall, consisting of Rose and Point Blankets, Kerseys, Coatings, fine and superfine Cloths, Toilettens, Quiltings, Thickstets, Velvets, Mankeens, Dimities, Cottons, Calicoes, Chintzes, Shirtings, Plaites, Hosiery, Gun flints, Blacking on Boards and in bottles, &c. &c. ALSO, Leaf Sugar, English Tea, and a great variety of other articles.—Sale to commence at ONE O'CLOCK.

THOMAS AYLWIN, Auc. & Dr.

On WEDNESDAY next the 24th instant, will be Sold, at WILLIAM BURNS' Auction Room, at ONE O'CLOCK.

A General Assortment of DRY GOODS, 5 Barrels Muscovado Sugar, 6 doz. uncommon fine Old Batavia Arrack, 2 Carioles and Cushions, and a variety of other articles.—Quebec, 17th January, 1810.

On FRIDAY the 26th instant, will be Sold, at JONES & WHITE'S Auction Room, at ONE O'CLOCK.

AN Assortment of Cloths, Flushing Baizes, Flannels, Cambrics, Shawls, Linens, Lutestrings, Calicoes, Threads, Cotton and Worsted Stockings, Shirtings, Diaper, &c. &c.—Also, Paint, Paris white, bar iron, nails, double Gloucester Cheese, and a few kegs best honey, &c. &c. &c. And for account of the Underwriters and others concerned, the Rigging of a Bowsprit, &c.

Quebec, 18th January, 1810.

UNION HOTEL AND COFFEE HOUSE.

TO BE LET FOR TWO YEARS from the 1st day of May next, the Spacious Buildings and premises called the Union Hotel and Coffee House, situate on the Grand Parade, in the Upper Town of Quebec. Proposals in Writing to be sent to Mr. LINDSAY, Treasurer to the Union Company, on or before SATURDAY the 27th JANUARY instant.—Quebec 18th January 1810.

RUNAWAY, WILLIAM JOHNSON, an apprentice to Capt. Pogate, of the ship Intrepid. He is a native of Ireland, about 16 years of age, five feet high, and of a pale complexion. All persons who shall be found concealing or harboring the said Runaway, will be prosecuted according to law. Quebec, 17th Jan. 1810.

DESERTEE from the CANADIAN Regiment on the evening of the 10th instant, JOSEPH GAGNON, aged 18 years, 5 feet 5 inches high, dark complexion, brown hair, brown eyes; born in the Parish of St. John, Lower Canada, by trade a labourer.—Also, on the same evening, JOHN BRITTON, aged 21 years, 5 feet 6 inches high, fair complexion, fair hair, grey eyes; born in the parish of St. John, Lower Canada.—TWELVE POUNDS CURRENCY, REWARD, will be paid for each of the above Deserters who may be apprehended and delivered over to said Regiment, by any inhabitant.

The above two Deserters are supposed to have gone to the parishes where they were born, and were both dressed in Regimental Jackets and Grey Pantalons.

Quebec, 18th January, 1810.

TO LET.—And possession given on the first

May next, the upper part of HOUSE No. 12 FABRIQUE Street, with a Store, a Vault and Stable &c. the whole to be let separate or otherwise, as may best suit the applicant.—Apply to JAMES CORSCADDEN on the Premises. Quebec, 17th January, 1810.

GENERAL ACCOUNT of the ROAD TREASURER of the City of Quebec, from the 1st January 1809, to the 1st January 1810, as laid before the Magistrate.

RECEIPTS.	EXPENDITURE.
Assessments 1007 8 6	Paid to sundry persons per Receipt 1250 17 34
Donations 183 7 6	To the Market House 400 0 0
Personal Contribution 144 15 0	Loans on Assessments, &c. 40 17 0
Duty on Licenses 280 0 0	Commission 50 5 0
Fines and for Rubbish sold 114 0 0	Balance 42 9 54
Balance last year 74 17 9	
	\$1804 8 9

Errors Discovered, Quebec, 18th Jan. 1810. R. LEBLANC, R. T.

Examined and approved, Quebec, 16th Jan. 1810. CH. PINGUET, J. P. CLAUDE DENECHAUD, J. P.

ADVERTISEMENT.—Whosoever that may have demands against the Succession of the late PIERRE MARCOUX, Esquire, heretofore Captain in the Royal Canadian Volunteers, and lately Grand Voyer for the District of Quebec, are hereby required to produce their accounts duly authenticated to the Subscriber, or to Mr. Joseph Fraser, merchant, at St. Francois, Riviere du Sud, joint Executor with the Subscriber of the last Will and Testament of the said Pierre Marcoux, from this day to the first of April next; and those indebted to or who may have some effects belonging to the said Succession, are also required to pay and return the said effects as before mentioned, in order then to establish what may be the state of the said succession.

LOUIS MARCHAND.

St. Ours, 8th January, 1810.

LA MALLE DE BURLINGTON D'HIER.

BOSTON, le 5 Janvier.

Arriva hier en ce port, le navire Medford, Capitaine Barnard de Cadix qu'il laissa le 7 Novembre. Sir Arthur Wellesley et son Frere le Marquis étoient arrivés à Cadix et étoient au théâtre la nuit avant qu'il soit parti. Le Marquis devoit partir pour l'Angleterre le jour suivant, et Sir Arthur pour Lisbonne, pour reprendre le commandement de son armée dans le voyage. Il y avoit 300 transports à Lisbonne qui attendoient pour transporter les troupes Anglaises en Angleterre. Le Capitaine Barnard dit que les Espagnols montrent maintenant une indifférence envers les Anglais, et disent qu'ils auroient mieux fait sans eux. Il pense qu'ils opposeront peu de résistance aux Français, si toutefois ils en opposent. Ils étoient après dégrader leurs vaisseaux de guerre.

Il a été reçu à New-York une lettre de Calcutta, par le Brig Fox, datée du 21 Septembre qui contient la nouvelle suivante:—Il y a eu une guerre civile sur la côte.—Sir George Barlow, le Gouverneur ayant voulu diminuer les émolumens des Officiers de la Compagnie, ils se sont révoltés contre le Gouvernement; et ont poussé les choses si loin qu'ils ont saisi Seringapatam, Masulipatan, Hyderabad et une quantité de trésor appartenant à la compagnie; et ils ont eu depuis, avec les troupes du Roi, un engagement dans le quel ils ont eu du désavantage. Le Gouverneur général a été jusqu'à Madras, et on espère que les différends seront ajustés. L'opinion générale ici est, que la compagnie sera dans la nécessité de mettre le pays entre les mains du Roi.

On peut regarder comme exacte la liste suivante des vaisseaux Espagnols qui sont arrivés à Cadix de Ferrol, savoir: Le Conception, Le Prince Asturias de 112 canons; le San Telmo, 74; le San Julian, 64; la Venganza, la Diana, l'Esmeralda, la Magdalena, et l'Epiphania de 40 canons; le Principe Asturias, l'Enfermador, le Casador et le Descubridor de 18 canons: une corvette armée, et beaucoup de chaloupes canonnières. Outre ces vaisseaux on équipoit encore dans l'arsenal à Ferrol, le Mexicana, 112; l'America, 64; la Sabina 40; le Casilda, 12.—un chancier, la Poire, 40; le Trident, 80; l'Emperanda, 74; les deux derniers sont depuis arrivés en chancier, et n'ont pu être achevés faute de matériaux dans les arsenaux. Il y a aussi deux vieux vaisseaux de ligne dans l'arsenal du Basin, hors de service, savoir: Le San Fernando de 80, et l'Atlas, 74.

GAZETTE DE QUEBEC.

QUEBEC.

JEUDI 18 JANVIER, 1810.

Les Papiers Américains reçus hier ne contiennent rien d'importance.

On a des nouvelles de Lisbonne jusqu'au 23 Novembre. Les armées étoient dans l'inaction. Le Marquis de Wellesley étoit embarqué pour l'Angleterre. Il paroît qu'il a été accompagné jusqu'à Cadix par son Frere le Commandant en Chef de l'Armée Anglaise.

Le Junta suprême d'Espagne à la fin a annoncé officiellement l'Assemblée des Cortes pour le 1er Janvier 1810. Nous craignons bien que ce ne soit pas un Cortes composé comme il paroît que celui-ci le sera, qui sauvera l'Espagne.

La Chambre des Représentants des Etats Unis, aux dernières dates, le 28 du mois dernier, étoit engagée dans de grands débats sur la question de savoir si Mr. Jackson avoit ou n'avoit pas insulté le Gouvernement. Cette question ridicule fournira probablement matière à des débats pour une semaine; des discours de deux ou trois heures paroîtront pendant un mois dans les milliers de Papiers de ce pays, et achèvera ainsi de stupéfier le peuple. La décadence du Gouvernement Américain n'est pas une des choses les moins remarquables, dans ces temps extraordinaires.

Plusieurs vaisseaux qui sont arrivés dernièrement d'Europe dans les Etats Unis, ont été accablés par des corsaires Français qui les ont laissés partir par complaisance pour les passagers. Il paroît que les ordres de ces corsaires sont de brûler tous les vaisseaux Américains qu'ils peuvent rencontrer commercant avec les ennemis de la France.

Il a été reçu à New York un rapport désagréable concernant des troubles dans l'Inde. D'après la nature d'un ordre général émané à Madras par le Gouverneur et son Conseil, daté du 1er Mai dernier et publié dans les Papiers de Londres, nous craignons bien que ce rapport ne soit que trop fondé.

VENTE PAR ENCHERE.

Sera vendu sans réserve SAMEDI le 20 du courant au Magasin de Mr. Poirgère, No 80, Rue sous le Fort, à une heure.

PLUSIEURS balles de toiles, langes et cotons importés l'autonne dernier, consistant en couvertes à roses et à poires, carreaux fins et superins, toillettes, frappees, thickstets, velours, nankins, basins, corons, indiennes, serres, toiles à chemises, plaites, bas, pierres à fusil, noir de souliers en palettes et en bouteilles &c. &c.

THOS. AYLWIN, Enc. & Court.

Quebec, 10e Janvier, 1810.

Sera vendu VENDREDI le 18 du courant, à une heure, à la

Chambre d'Enca de JONES & WHITE. UN assortiment de draps, flusings, bégas, flannelles, batistes, shawls, toiles, calottes, Indiennes, fil, coton, bas de laine, toile à chemise, toile ouvrée &c. &c.

Aussi de la peinture, blanc de Paris, fer en barres, clous, fromage double de Gloucester, quelques barils d'excellent miel &c. Et pour le compte des amateurs et autres intéressés, les agens d'un Beurre &c. Quebec, 18e Janvier, 1810.

Sera vendu MERCREDI prochain, le 24 du courant à une

heure, à la Chambre d'Enca de WILLIAM BURNS. UN assortiment général de Marchandises sèches,

5 quarts de Canaries, 6 do. d'excellent vin d'Arrack de Batavia, 2 carioles et coussins, et une variété d'autres articles. Quebec, le 17 Janvier, 1810.

BUREAU DE L'INSPECTEUR GENERAL DES DOMAINES DU ROI.

Quebec, le 18 Janvier, 1810.

AVIS est par le présent donné à toutes les personnes

qui doivent ou qui pourront devoir par la suite des LOTS ET VENTES à la Couronne sur des propriétés acquises aux ventes de Shériffs, que dans chaque cas ou l'acquéreur de bonnes raisons de demander, pour le paiement de ses lots et ventes, plus de trois mois du jour de l'adjudication, il sera tenu de soumettre ces raisons à l'Inspecteur Général du Domaine du Roi, pour la considération du Gouverneur, au tems auquel il notifiera son acquisition ainsi qu'il est requis par la Loi; ou, au moins, sous trois mois de la date de l'adjudication. Que d'après cette soumission (pourvu que les raisons de la demande paroissent suffisantes) il sera accordé tel tems ultérieur que son Excellence jugera à propos, et il est par le présent déclaré qu'au défaut de cette soumission, il ne sera accordé aucun tems ultérieur ou délai. (Signé) Jm. PLANTE, Insp. G. D. R.

AVERTISSEMENT.—Toutes personnes qui peuvent avoir quelque demande contre la Succession de Fm PIERRE MARCOUX, Ecuyer, ci-devant Capitaine dans le Royal Canadian Volontaires, ci-devant Grand Voyer du District de Quebec; sont par le présent requis, de produire leurs comptes dûment authentiqués au Soussigné, ou à Mr. Joseph Fraser, Marchand à St. Francois Rivière du Sud, Exécuteurs adjoins avec le Soussigné, du Testament du dit Pierre Marcoux, d'ici au premier Jour d'Avril prochain; et ceux qui doivent ou qui ont quelques effets à la dite Succession, sont aussi requis de payer ou de remettre les dits effets ainsi qu'il est dit ci-dessus, afin d'établir alors l'état de la dite Succession. LOUIS MARCHAND.

St. Ours, 8e Janvier, 1810.

PERDU.—Le 24e Numéro de PEDINBURGH

REVIEW. Ceux qui l'auront trouvé sont priés de le remettre à cet office.—Quebec, le 7 Janvier, 1810.

DESERTE'S.—Du Régiment Canadien, le 10

du courant au soir, JOSEPH GAGNON, âgé de 18 ans, de 5 pieds 5 pouces de haut, teint noir, les cheveux et les yeux bruns, né dans la Paroisse de l'Isle dans le Bas Canada, journalier de profession; aussi le même soir John BRITTON, âgé de 21 ans, de 5 pieds et 6 pouces, le teint blanc, les cheveux blonds, les yeux gris, né dans la Paroisse de Ste. Anne dans le Bas Canada. Il sera donné DOUZE LOUIS courant de récompense pour chacun des dits dérateurs ci-dessus, à tout habitant qui les prendra et les livrera à dit Régiment. Quebec, le 18 Janvier, 1810.

DESERTE'.—WILLIAM JOHNSON Apprenti du

Capt. Pogate du Navire Intrepid. Il est natif d'Irlande, âgé d'environ 16 ans, de cinq pieds de hauteur et d'un teint pâle. Toutes personnes qui seront trouvées donner refuge au dit Déserteur seront poursuivies suivant la loi. Quebec, le 17e Janvier, 1810.

HOTEL ET CAFE DE L'UNION.

A LOUER pour DEUX ans à compter

du premier jour de Mai prochain, les Bâtimens spacieux et premieux, appelés l'Hotel et Café de l'Union, situes sur la Grande Place d'Armes dans la Haute-Ville de Quebec. Les propositions par écrit seront envoyées à Mr. LINDSAY, Trésorier de la Compagnie de l'Union, SAMEDI le VINGT-SEPT JANVIER courant ou avant. Quebec, le 18 Janvier, 1810.

COMPTE GE'NE'RAL de la Gestion du Trésorier des Chantiers de la Ville de Quebec, rendu à Messrs. les

commissaires de l'Assise de l'An 1809 jusqu'au 1er Décembre de la même année.

RECEIPTS.

Donations 183 7 6

Contributions 144 15 0

Droits sur les licences 280 0 0

Amendes et autres amendes 114 0 0

Balance de l'année dernière 74 17 9

\$1804 8 9

Quebec, 18e Janvier, 1810.

Examiné et approuvé

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

Examiné et approuvé

R. LEBLANC, Tr. Ca.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

Quebec, 18e Janvier, 1810.

CLAUDE DENECHAUD, J. P.

